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متن پرسش

سلام می خواستم نظرتون رو در مورد ازدواج فامیلی بدونم-تفاوت و یا ویژگی خاصی در این نوع

ازدواج نسبت به مابقی هست که باید مورد توجه قرار گیرد-این را پرسیدم چون حس میکنم نظریات و

حساسیت هایی در مورد این نوع ازدواج فراگیر شده که واقعا اثبات و یا نفی شان سخت است...

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: شاید علت مشکلاتی که آقایان میفرمایند نسبت به ازدواج علت اصلی

نباشد. زیرا علاوه بر اینکه در سیرهی اهلالبیت«علیهمالسلام» این نوع ازدواج فامیلی را مییابیم، در

موارد دیگر نیز میبینیم که پسر عمو با دختر عمو ازدواج کردهاند و مشکلی پیش نیامده. پس مشکل

باید چیز دیگری باشد که هنوز درست ارزیابی نشده. موفق باشید


